
Zpráva pro jednání RM KH dne: 20. 2. 2019 Číslo materiálu: 7/1 

Komise: Komise pro sociální záležitosti 

Datum:   5.2.2019 

Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

Hosté: 

RNDr. Otruba, Klára Kocmanová, Ing. Kuklová, pí. Bártlová, Ing. Lacina,   

Ing. Daczická, Ing. Hudcová, Bc. Šlesingr, Bc. Nováková 

 

 

Bc. Čermák, Mgr. et Bc. Březina, PhDr. Válková, pí. Hlavatá 

 

- 

 

Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka 

Člen ZM: Ing. Daczická, RNDr. Otruba 

Příští jednání: 26.2.2019 od 14:00 

 

1) Návrh usnesení pro RM:      

 

Rada města Kutná Hora 

 

b e r e  n a  v ě d o m í  

 

zápis z komise pro sociální záležitosti ze dne 5.2.2019 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

Program jednání včetně krátkého komentáře: 

 

1. Diskuse k hodnocení středních a velkých grantů 

Členové komise diskutovali o svých hodnoceních podaných žádostí o střední granty v sociální 

oblasti. Každý z členů hovořil o důvodech, které jej vedly k vyhodnocení. Vzhledem ke 

skutečnosti, že byl dán termín pro odevzdání hodnocení do 11.2.2019, neproběhla dosud diskuse 

komise, která by uzavřela hodnocení a také stanovila měřitelné indikátory dle pravidel Výzvy k 

předkládání projektů v příspěvkových programech pro rok 2019, kterou schválila Rada města 

Kutná Hora svým usnesením č. 518/18. V rámci diskuse byl vyloučen střet zájmů tak, že pan 

RNDr. Otruba, jakožto zástupce žadatele, nehodnotil vlastní podanou žádost. Současně se 

k diskutovanému hodnocení pan RNDr. Otruba vyjádřil následovně: „Diskuze některých členů 

komise k předkládaným grantům obsahovala domněnky a nepravdivé informace o obsahu grantů 

nebo činnosti organizací, mohla proto ovlivnit vlastní bodové hodnocení grantů ze strany 

ostatních přítomných hodnotitelů, kteří bodové hodnocení odevzdávali až v následujících dnech 

po jednání komise. Ing. Daczická navrhla, aby příště neprobíhala diskuse mezi členy komise před 

vlastním hodnocením. A na stejném postupu se členové domluvili i v souvislosti s nadcházejícím 

hodnocením žádostí o dotace. Během dalšího setkání budou nejprve ze strany Odboru sociálních 

věci a zdravotnictví představeny potřeby a požadavky na sociální služby, také budou znovu 

vysvětlena kritéria hodnocení a poté se členové odeberou k vlastnímu hodnocení s tím, že termín 

pro jeho odevzdání byl stanoven na  den 4.3.2019.  

 

Zápis byl dán členům komise pro sociální záležitosti k doplnění a schválení před vlastním 

předložením. 

 



Zápis ověřili po dohodě s předsedkyní komise Ing. Daczická a RNDR. Otruba. 
 

zápis vyhotovil 

Bc. Marián Šlesingr, DiS. v. r. 

tajemník komise pro sociální záležitosti 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

 

 

 

4) Reakce rady města: 

 

 


